
 

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α    
 της 5/2022 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

  
  Στον Πολύγυρο, σήμερα εντεκάτη (11) του μηνός Απριλίου του έτους 2022, ημέρα 

Δευτέρα και ώρα 19:00 το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Πολυγύρου συνήλθε σε τακτική  

δημόσια συνεδρίαση, ύστερα από την με αριθ. 5/4-4-2022 έγγραφη πρόσκληση της Προέδρου 

του Δ.Σ. κ. Μαρία Σαράντη, η οποία επιδόθηκε και δημοσιεύθηκε νόμιμα, σύμφωνα με τις 

διατάξεις του άρθρου 67 του Ν.3852/2010 (ΦΕΚ Α' 87). 

Η συνεδρίαση πραγματοποιήθηκε δια τηλεδιάσκεψης με κάθε πρόσφορο μέσω, σύμφωνα με τη 

παρ. 1 του άρθρου 10 του Ν. 4682/2020 (ΦΕΚ 76/3-4-2020 τεύχος Α΄) 

       Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης αυτής η Πρόεδρος διαπίστωσε ότι ΔΕΝ παρίσταται 

ο Δήμαρχος κ. Αστέριος Ζωγράφος και ότι σε σύνολο 27 δημοτικών συμβούλων ήταν: 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  

Α/Α Επίθετο Όνομα Α/Α Επίθετο Όνομα 

1 Αβέρη  Μαρία 15 Σιμώνης Ιωάννης 

2 Βορδός Χρήστος 16 Φυλαχτός  Χρήστος 

3 Γκογκούση Μαρία 17 Σφυρής  Ιωάννης 

4 Ζαγγίλας Δημήτριος 18 Τσινάς  Αργύριος 

5 Ζούνη Στυλιανή 19 Ανδρίτσιου Αικατερίνη 

6 Καμαργιώτου  Άννα 20 Καλλιμάνης Γεώργιος 

7 Καραφουλίδης  Αναστάσιος 21 Γιάννος Αναστάσιος 

8 Κομπόγιαννος Χρήστος 22 Μπεχλιβανάκη Μαρία 

9 Κυριάκου  Ιφιγένεια 23   

10 Λιόντας  Γεώργιος 24   

11 Ματέας  Γεώργιος 25   

12 Παπακωνσταντίνου Νικόλαος 26   

13 Σαράντη Μαρία 27   

14 Σιδέρης Νικόλαος    

 

ΑΠΟΝΤΕΣ:  

 

1 Αβέρης Αθανάσιος 

2 Γκλάβας Γεώργιος 

3 Δήμητσας Παναγιώτης 

4 Κυργιαφίνης Δημήτριος 

5 Χριστιανού Αγγελική 

 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε και η υπάλληλος του Δήμου κ. Ψαθά Κωνσταντία, για την 

τήρηση των πρακτικών.  

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν όλοι οι Πρόεδροι των Δημοτικών και Τοπικών Κοινοτήτων και 

παραβρέθηκαν ο Πρόεδρος της Κοινότητας Πολυγύρου κ. Νικήτας Κατσακιώρης, ο Πρόεδρος 

της Κοινότητας Ορμύλιας κ. Ιωακείμ Τσινάς,  η Πρόεδρος της Κοινότητας Μεταμόρφωσης 

κ. Χαρούλα Τσινά, ο Πρόεδρος της Κοινότητας Γαλάτιστας κ. Εμμανουήλ Σειράς,  και ο 

Πρόεδρος της Κοινότητας Δουμπιών κ. Αστέριος Πιτσιόρλας και ο Πρόεδρος της 

Κοινότητας Γεροπλατάνου κ. Δημήτριος Αντωνάς 

 

ΑΔΑ: ΩΤΛ9ΩΞΜ-2ΚΥ
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Αριθμός θέματος : 4ο  Γνωμοδότηση για την Μελέτη Περιβαλλοντικών 

Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε) για το έργο «Φωτοβολταϊκός σταθμός 

παραγωγής ηλεκτρισμού συνολικής ισχύος 44,645MW που 

θα εγκατασταθεί σε γήπεδο (συνολικής έκτασης 

468.658,966τ.μ.) στη θέση «Γιάνκοβα» της κτηματικής 

περιοχής Στανού της Δημοτικής Ενότητας Αρναίας, του 

Δήμου Αριστοτέλη της Π.Ε. Χαλκιδικής, ΠΚΜ (ΠΕΤ: 

2102475023)  

Αριθμός Απόφασης : 31  

 

Η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Μαρία Σαράντη, εκφώνησε το 4ο θέμα της 

ημερήσιας διάταξης και έδωσε τον λόγο στον Αντιδήμαρχο Ζερβοχωρίων κ. Χρήστο 

Κομπόγιαννο, ο οποίος και ανέφερε τα εξής: «με το με αρ. πρωτ. 578479(719)/15-09-2021 

έγγραφο του Περιφερειακού Συμβουλίου Κεντρικής Μακεδονίας ζητείται από το Δημοτικό 

Συμβούλιο του Δήμου Πολυγύρου να γνωμοδοτήσει για την Μελέτη Περιβαλλοντικών 

Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε) για το έργο «Φωτοβολταϊκός σταθμός παραγωγής ηλεκτρισμού 

συνολικής ισχύος 44,645MW που θα εγκατασταθεί σε γήπεδο (συνολικής έκτασης 

468.658,966τ.μ.) στη θέση «Γιάνκοβα» της κτηματικής περιοχής Στανού της Δημοτικής 

Ενότητας Αρναίας, του Δήμου Αριστοτέλη της Π.Ε. Χαλκιδικής, ΠΚΜ (ΠΕΤ: 2102475023)». 

Στη συνέχεια, αφού υποστήριξε ότι οι δήμοι δεν έχουν ουσιαστικό οικονομικό όφελος από την 

λειτουργία Φωτοβολταϊκών Σταθμών, ανέφερε ότι υπάρχουν ομόφωνες αποφάσεις των 

Συμβουλίων των Κοινοτήτων Παλαιόχωρας (01/2022) και Μαραθούσας (02/2022) καθώς και 

απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής (6/2022) και τόνισε μεταξύ άλλων ότι η λειτουργία 

του συγκεκριμένου Φωτοβολταϊκού Σταθμού θα δημιουργήσει πολλές θέσεις απασχόλησης 

στην περιοχή.  

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Ιωάννης Σφυρής ανέφερε ότι σαν παράταξη διατηρούν επιφυλάξεις 

για προβλήματα στο μέλλον και ανυπομονούν για την εξέλιξη. 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Γεώργιος Καλλιμάνης, έλαβε τον λόγο και δήλωσε: «Εκφράζω 

προβληματισμό και επιφυλάξεις για το μέγεθος του συγκεκριμένου έργου και τις μεθοδεύσεις 

για την αδειοδότηση του, τις περιβαλλοντικές επιπτώσεις του στην περιοχή και το ελάχιστο 

όφελος που θα αποκομίσει από αυτό η τοπική κοινωνία της Χαλκιδικής. Ψηφίζω Υπέρ της 

Δίκαιης Ανάπτυξης Ανανεώσιμων Πηγών Ενέργειας». 

Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού άκουσε την εισήγηση του Προέδρου,  έλαβε υπόψη  τα 

παραπάνω, τις ομόφωνες αποφάσεις των Συμβουλίων των Κοινοτήτων Παλαιόχωρας 

(01/2022) και Μαραθούσας (02/2022) καθώς και την απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής 

(6/2022) του Δήμου Πολυγύρου και  έπειτα από διαλογικής συζήτηση. 

 

 

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι   κατά Πλειοψηφία 

  

Γνωμοδοτεί θετικά για τη Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε) για το έργο 

«Φωτοβολταϊκός σταθμός παραγωγής ηλεκτρισμού συνολικής ισχύος 44,645MW που θα 

εγκατασταθεί σε γήπεδο (συνολικής έκτασης 468.658,966τ.μ.) στη θέση «Γιάνκοβα» της 

κτηματικής περιοχής Στανού της Δημοτικής Ενότητας Αρναίας, του Δήμου Αριστοτέλη της 

Π.Ε. Χαλκιδικής, ΠΚΜ (ΠΕΤ: 2102475023).» 

ΑΔΑ: ΩΤΛ9ΩΞΜ-2ΚΥ



 

 

 

Επί της απόφασης ψήφισαν ΛΕΥΚΟ οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ. Ιωάννης Σφυρής, 

Αργύριος Τσινάς και Αικατερίνη Ανδρίτσιου ενώ μειοψήφησαν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι 

κ.κ. Γεώργιος Καλλιμάνης, Αναστάσιος Γιάννος και Μαρία Μπεχλιβανάκη 

 

Η παρούσα απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό 31/2022 

 

Έτσι συντάχτηκε το πρακτικό και υπογράφεται όπως παρακάτω 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ             ΤΑ Μ Ε Λ Η 

Υπογραφή                Υπογραφές 

Ακριβές Απόσπασμα 

Πολύγυρος 11-4-2022 

Η  ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ.  

 

 

 

ΜΑΡΙΑ ΣΑΡΑΝΤΗ 

ΑΔΑ: ΩΤΛ9ΩΞΜ-2ΚΥ
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